

July 2016



UNIVERSITI
TEKNOLOGI MARA
SARAWAK

72

nd
ISSUE

info kampus



**SOARING
UPWARDS**
MALAYSIAN HIGHER EDUCATION

ISSN 2232-1576



9 772232 157005

KONVO UiTM SARAWAK KALI YANG KE 84

Oleh: Mohammad Abang

Kewujudan Universiti Teknologi MARA (UiTM) diakui telah memainkan peranan penting dalam pembangunan negeri ini, semenjak ia mula bertapak di Bumi Kenyalang pada tahun 1973 yang sehingga kini telah berjaya melahirkan hampir 35,000 graduan. Perkara tersebut diakui oleh Pro Canselor UiTM, Tan Sri Dato Seri Utama (Dr) Arshard Ayub yang menyatakan ada beberapa graduan UiTM Sarawak yang telah menjadi menteri, sama ada dalam kabinet persekutuan mahupun negeri.

“Ini membuktikan UiTM berjaya menjadi agen perubahan yang cukup besar kepada rakyat Sarawak. UiTM Sarawak diharap dapat meneruskan sumbangan program transformasi kerajaan bagi mencapai status negara berpendapatan tinggi menjelang tahun 2020,” katanya semasa berucap pada Istiadat Konvokesyen UiTM ke-84 UiTM Sarawak yang diadakan di Dewan Jubli baru-baru ini.

Beliau memberitahu, UiTM Sarawak merupakan di antara kampus terawal yang telah diberi status autonomi bersama beberapa kampus lain supaya ia dapat bergerak dengan lebih pantas, selari dengan pembangunan modal insan yang diperlukan di Sarawak, khususnya dalam program pembangunan SCORE.

Sehubungan itu, beliau menambah, terdapat beberapa program akademik baharu telah diperkenalkan seperti Diploma Pengurusan Halal bagi memenuhi keperluan Hub Halal di Tanjung Manis. Katanya, sebagai sebuah kampus cawangan, UiTM Sarawak dilihat semakin berkembang dengan begitu pesat apabila kini mempunyai tiga buah kampus yang mampu menampung kira-kira 10,000 pelajar.

Istiadat konvokesyen kali ini menyaksikan seramai 377 graduan Ijazah Sarjana Muda menerima skrol masing-masing dengan 20 orang graduan merupakan penerima Anugerah Naib Canselor (ANC). Istiadat konvokesyen kali ini buat pertama kali turut dihadiri oleh Pengerusi Lembaga Pengarah Universiti YBhg. Tan Sri Dato' Academician Ir Dr Ahmad Zaidee bin Laidin, FASc, bersama isteri YBhg. Puan Sri Datin Rusila Abdul Razak, Ahli Lembaga Pengarah Universiti, YBhg. Datuk Mohamed Azahari Mohamed Kamil, Timbalan Naib Canselor (Hal Ehwal Pelajar), YBhg. Prof. Dato' Dr Abdullah Mohamad Said, Rektor, UiTM Sarawak, YBhg Prof. Dato Dr. Jamil Haji Hamali, dan barisan pengurusan kanan UiTM Sarawak ibu bapa, serta para graduan.





Corporate Communications & International Relations

**Universiti Teknologi MARA Sarawak,
Jalan Meranek, 94300 Kota Samarahan,
Peti Surat 1258, 93312 Kuching,
Sarawak, Malaysia**

**Tel: 082 - 677 200 | Fax: 082 - 677 300
E-mail: corporate@sarawak.uitm.edu.my
www.sarawak.uitm.edu.my**